6 天 5 晚 北京·古北水镇





■ 吉隆坡 ナ 北京

机上用餐 / 午餐 / 晚餐

当地4★ 前门富力智选假日酒店或同级

吉隆坡国际机场集合、乘搭航班飞往【北京】。【天安门广 场】— 这里有天安门城楼、人民大会堂、毛主席纪念堂、 国家博物馆、人民英雄纪念碑, 雄伟壮观。外观【国家大 剧院】: 参观【故宫博物院/紫禁城】— 明清两代的皇宫, 世界现存规模最大、最完整的宫殿型建築; 世界著名的古 代文化艺术博物馆,很多文物是无价国宝;亦是联合国世 界文化遗产。【王府井大街】、【和平菓局】。

北京

早1午1-

当地4★ 前门富力智选假日酒店或同级

打卡网红圣地【北京首钢园】;外观【滑雪大跳台】(2022 年北京冬奥会场地)。【颐和园】— 清朝皇家行宫。游览 【圆明园遗址公园】圆明园是清朝兴建的大型皇家园林, 康熙帝赐此园予皇四子胤禛,并提匾"圆明"。供清帝 盛夏避暑、听政, 处理军政事务, 位于现今中华人民共 和国北京市海淀区。

第三天 北京

早1午1-

当地4★ 前门富力智选假日酒店或同级

参观【北海公园】北海公园全园以北海为中心, 辽、金、 元在此建离宫, 明、清辟为帝王御苑, 属于中国古代皇家 园林。【奥运场馆】, 外观【鸟巢】 , 外观【水立方】, 【三里屯太古里】三里屯太古里入选"首批国家级旅游休 闲街区。

第四天 北京 踼 古北水镇

当地5★ 古北水镇大酒店或同级

前往【古北水镇】游览【司马小烧酒坊】、【永顺染坊】、 【镇远镖局】:【日月岛广场】— 观赏京剧、三弦、杂技、 河北梆子等传统演出;观赏【长城水舞灯光秀】— 体验 三维立体环绕声的视听盛宴;在水镇自由活动;观赏【无 人机表演】(视天气而定)。登山顶教堂俯瞰水镇夜景。

第五天 古北水镇 🍔 北京

早/午/晚

当地5★ 东方安臣酒店或同级

参观【司马台长城】(不含缆车) 唯一保留明代原貌的长 城,城墙依险峻山势而筑。【鲜鱼口美食街】北京著名胡 同,东西走向,由前门大街进口一直到东口崇文门大街, 一般传说是"门到门,三华里",是北京民俗市井商业的 代表,与前门大街共同构成了老北京南城的标志性传统商 业街区。【大棚栏步行街】 ,【北京坊星巴克甄选旗舰店】 星巴克臻选北京坊旗舰店,整整三层楼,1040平方米,一 楼臻选咖啡,二楼特调茶饮,三楼喝酒,旁边就是著名景 点前门大栅栏。它还是除上海烘培工坊之外全球最大门店。

第六天 北京 + 吉隆坡

早1午餐/机上用餐

参观【天坛】— 帝王祭天、祈雨和祈祷五谷丰收之地, 【前门大街】。(外观正阳门箭楼),非常著名的商业街。 位于京城中轴线,北起前门月亮湾,南至天桥路口,与天 桥南大街相连。结束北京行程,前往国际机场。

【特色风味:炸酱面风味,农家风味,烤鸭风味,饺子风 味 // 🥘 🥄 🥶]

指定项目

精彩杂技表演 + 恭王府花园 + 漫步什刹海 + 烟袋斜街 + 车游长安街夜景

收费 (人民币)

毎人 450 元

Departure Date 出发日期

Flight Details 航班资料

Tour Fare 团费

Remarks 备注

然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

所有团友务必要随团游览指定的购物站并参观,没兴趣的客人可以抱着观光为主的心态并耐心等候,以免发生冲突。

Tour Code: 6CBJS-G (Updated: 01-MAR-2024)



(OUTBOUND)

▶神州国际旅游(马)有限公司 ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

7 03-21430288 **9** 016-5500590/529



康泰派行社(马)有限公司(97581-U) HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD **2** 03-2148 8448 **3** 016-5500578

No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala L

6D5N BEIJING · GUBEI WATERTOWN





DAY 1

KL → BEI JING

MOB /L/D

Local 4★ Holiday Inn Express Beijing or Similar

Assemble at KLIA for your flight to Beijing. [Tiananmen Square] There are Tiananmen Gate Tower, Great Hall of the People, Chairman Mao Memorial Hall, National Museum, and the People's Heroes Monument. Appearance [National Grand Theater] Visit [The Palace Museum/Forbidden City | The imperial palaces of the Ming and Qing dynasties are the largest and most complete palace-shaped buildings in the world . [Wangfujing Street], [Peace Fruit Bureau].

DAY 2

BEI JING

B/L/-

Local 4★ Holiday Inn Express Beijing or Similar [Beijing Shougang Park] exterior [Ski Jumping Platform] (the venue for the 2022 Beijing Winter Olympics). [Summer Palace] The royal palace of the Qing Dynasty. Visit [Old Summer Palace Ruins Park The Old Summer Palace is a large royal garden built in the Qing Dynasty.

DAY 3

BEI JING

B/L/-

Local 4★ Holiday Inn Express Beijing or Similar

Visit [Beihai Park] Beihai Park is centered on Beihai. Palaces were built here in the Liao, Jin and Yuan Dynasties, and imperial gardens were established in the Ming and Qing Dynasties. It is an ancient Chinese royal garden. [Olympic venues], exterior [Bird's Nest] [Water Cube] exterior, [Taikoo Li Sanlitun] Taikoo Li Sanlitun was selected as one of the "first batch of national tourism and leisure blocks.

[Special Meal: Fried Noodles Flavor, Old Beijing Flavor, Roast Duck Flavor, Dumpling Flavor // 🥘 🥄 🧖

DAY 4

BEIJING 🌄 GUBEI WATER TOWN 🛭 B/L/-

Local 5★ Gubei Watertown Hotel or Similar

Go to [Gubei Water Town] to visit [Sima Small Shaoxing Factory], [Yongshun Dyeing House], [Zhenyuan Escort Bureau] [Riyue Island Square] to watch traditional performances such as Peking Opera, Sanxian, acrobatics, and Hebei Bangzi; watch [Great Wall Water Dancing Light Show] Experience the audio-visual feast of three-dimensional surround sound; move freely in the water town; watch the [Drone Show] (subject to weather conditions). Climb to the church on the top of the mountain and overlook the night view of the water town.

DAY 5

GUBEI WATER TOWN 👺 BEIJING

Local 5★ Orient-Anyi international Hotel or Similar

Visit [Simatai Great Wall] (cable car not included). It is the only Great Wall that retains its original appearance from the Ming Dynasty. The city wall was built against the steep mountains. [Xianyukou Food Street Beijing's famous alley. and Qianmen Street together form the iconic traditional commercial district in the southern part of old Beijing. [Dapenglan Pedestrian Street], [Starbucks Select Flagship Store in Beijing Square | Starbucks Reserve Beijing Square flagship store has three floors, 1040 square meters, with coffee on the first floor, special tea on the second floor, and drinking on the third floor.

DAY 6

BEIJING + KL

B/L/MOB

Visit [Temple of Heaven] The place where emperors worshiped heaven, prayed for rain and prayed for a good harvest, [Qianmen Street]. (Zhengyangmen Arrow Tower outside), a very famous commercial street. It is located on the central axis of Beijing, starting from Qianmen Moon Bay in the north, to Tiangiao intersection in the south, and connected to Tiangiao South Street. End the trip to Beijing and head to the international airport back to Malaysia.

Compulsory

Wonderful Acrobatics Performance + Prince Gong Mansion's Garden + Shichahai Scenic Area + Yandai Xiejie + Car view Chang'An Street Night Scenery

Fee (Renminbi) RMB450 Per Pax

Tour Code: 6CBJS-G (Updated: 01-MAR-2024)

Departure Date 出发日期

Flight Details 航班资料

Tour Fare 团费

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

As a group, all members are required to visit the designated shopping stations together. Those who are not interested, kindly be patient and based on the mindset of sightseeing, in order to avoid any conflicts. If you do not enter the station, tour fee might be increased.



(OUTBOUND)

神州国际旅游(马)有限公司 ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

7 03-21430288 **9** 016-5500590/529



康泰旅行社(马)有限公司(97581-U) HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD **2** 03-2148 8448 **3** 016-5500578

No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.